

Mr. Penner for Mr. Milne on the Special Committee on a northern gas pipeline.

Mr. MacDonald (Egmont) for Mr. Howie on the Standing Committee on National Resources and Public Works.

Mr. Blackburn for Mr. Rodriguez on the Standing Committee on Labour, Manpower and Immigration.

Messrs. Douglas (Nanaimo—Cowichan—The Islands), Schellenberger, Yewchuk and Crosbie for Mr. Peters, Miss MacDonald (Kingston and the Islands) and Messrs. Andre (Calgary Centre) and MacDonald (Egmont) on the Standing Committee on National Resources and Public Works.

Messrs. Ritchie, Neil, Smith (Churchill), Munro (Esquimalt—Saanich) and Hamilton (Qu'Appelle—Moose Mountain) for Messrs. Alexander, Scott, Skoreyko, McCain and Hamilton (Swift Current—Maple Creek) on the Standing Committee on Labour, Manpower and Immigration.

Mr. Mazankowski for Mr. Schellenberger on the Standing Committee on National Resources and Public Works.

Mr. Hargrave for Mr. Malone on the Standing Committee on Labour, Manpower and Immigration.

M. Penner en remplacement de M. Milne sur la liste des membres du Comité spécial sur un pipe-line pour le gaz du Nord.

M. MacDonald (Egmont) en remplacement de M. Howie sur la liste des membres du Comité permanent des ressources nationales et des travaux publics.

M. Blackburn en remplacement de M. Rodriguez sur la liste des membres du Comité permanent du travail, de la main-d'oeuvre et de l'immigration.

MM. Douglas (Nanaimo—Cowichan—Les Îles), Schellenberger, Yewchuck et Crosbie en remplacement de M. Peters, M^{lle} MacDonald (Kingston et les Îles), MM. Andre (Calgary-Centre) et MacDonald (Egmont) sur la liste des membres du Comité permanent des ressources nationales et des travaux publics.

MM. Ritchie, Neil, Smith (Churchill), Munro (Esquimalt—Saanich) et Hamilton (Qu'Appelle—Moose Mountain) en remplacement de MM. Alexander, Scott, Skoreyko, McCain et Hamilton (Swift Current—Maple Creek) sur la liste des membres du Comité permanent du travail, de la main-d'oeuvre et de l'immigration.

M. Mazankowski en remplacement de M. Schellenberger sur la liste des membres du Comité permanent des ressources nationales et des travaux publics.

M. Hargrave en remplacement de M. Malone sur la liste des membres du Comité permanent du travail, de la main-d'oeuvre et de l'immigration.

*Returns and Reports Deposited with the
Clerk of the House*

The following paper having been deposited with the Clerk of the House was laid upon the Table pursuant to Standing Order 41 (1), namely:

By Mr. Jamieson, a Member of the Queen's Privy Council,—Report of the Roosevelt Campobello International Park Commission for the fiscal year ended March 31, 1977, together with the Report of the Auditor General on the Financial Statements for the fiscal year ended December 31, 1976, pursuant to section 7 of the Roosevelt Campobello International Park Commission Act, chapter 19, Statutes of Canada, 1964-65. (English and French).—Sessional Paper No. 303-1/229.

At 10.23 o'clock p.m., pursuant to Order made Thursday, February 16, 1978, the House adjourned until Monday at 2.00 o'clock p.m., pursuant to Standing Order 2 (1).

*États et rapports déposés auprès du Greffier
de la Chambre*

Le document suivant, remis au Greffier de la Chambre, est déposé sur le Bureau de la Chambre, conformément aux dispositions du paragraphe (1) de l'article 41 du Règlement, savoir:

Par M. Jamieson, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport de la Commission du parc international Roosevelt de Campobello, pour l'année financière terminée le 31 mars 1977, y compris les comptes et les états financiers pour l'année civile 1976 ainsi que le rapport du vérificateur général y afférent, conformément à l'article 7 de la Loi sur la Commission du parc international Roosevelt de Campobello, chapitre 19, Statuts du Canada, 1964-1965. (Textes français et anglais). (Document parlementaire n° 303-1/229).

A 10 h. 23 du soir, en conformité des dispositions de l'ordre du jeudi 16 février 1978, la Chambre s'ajourne au lundi 27 février 1978, à deux heures de l'après-midi, en conformité des dispositions du paragraphe (1) de l'article 2 du Règlement.